
Tělocvičná jednota Sokol Poděbrady 

Tyršova 26, Poděbrady, 29001 

_______________________________________________________________________________________________________ 
 

Zápis z jednání z volební Valné hromady  

Tělocvičné jednoty Sokol Poděbrady, 

konané dne 13. 9. 2021 
 

místo konání: malý sál Sokolovny, Tyršova 26, Poděbrady, 290 01 

1. Zahájení – br. Smejkal přivítal přítomné  

a. Pracovní předsednictvo: Ing. Radek Smejkal, Jiří Obr, MUDr. Miroslav Zmeškal 
pro -  27  proti - 0  zdrželi se - 1 

b. Zapisovatel: Ing.Radek Smejkal 
pro -  28  proti - 0  zdrželi se - 0 

c. Návrhová komise: Ing. Radek Smejkal, Jiří Obr, MUDr. Miroslav Zmeškal 
pro -  28  proti - 0  zdrželi se – 0 

d. ověřovatel zápisu: Jiří Obr 
pro -  28  proti - 0 zdrželi se -  0 

2. Schválení programu jednání  

a. pro -  28  proti – 0  zdrželi se - 0 
3. Volba mandátové komise: 

a. Mgr. Věra Doležalová, Daniela Vitoušová, Mgr. Monika Szabóová 
pro -  28  proti - 0  zdrželi se - 0 

b. Zpráva mandátové komise:  
Pozváno     delegátů 35 
Přítomno    delegátů 28 od 17:23 29 delegátů 

Omluveno     delegátů 1 
 

4. Zpráva o činnosti jednoty, rámcový plán pro rok 2021  

- R. Smejkal uvedl zprávu výboru a oddílů 

- R. Smejkal přednesl rámcový plán pro rok 2021, kterým je především rozjezd činnosti a údržby 

ze získaným dotací. 

 

Usnesení: 

VH schvaluje výroční zprávu výboru o činnosti a o hospodaření Jednoty 
pro -  28  proti - 0  zdrželi se - 0 

 
5. Úkoly zadané valnou hromadou 

a. R. Smejkal sdělil postup plnění úkolu Žádost o dotaci na rekonstrukci střechy nad „malým 

sálem“  

Br. Smejkal popsal situaci podkrovního prostoru – čekáme na vyjádření hasičů k projektu a pak 

dokážeme podat žádost o stavební povolení. Následně v případě vypsání vhodného dotačního titulu a 

podpory městem Poděbrady o dotaci zažádáme a budeme směřovat k realizaci.  

 ÚKOL TRVÁ  

 

6. Zpráva o hospodaření jednoty.  



- Br. Smejkal popsal ekonomickou situaci jednoty 

 

7. Zpráva kontrolní komise, schválení výsledku hospodaření.  

 

Usnesení: 
- Br. Vach sdělil závěr kontroly, která doporučila vyslovit výboru absolutorium a doporučila 

schválit výsledek hospodaření.  

 

Valná hromada vyslovila výboru TJ za rok 2020 absolutorium  

pro -  28  proti - 0  zdrželi se - 0 
Valná hromada schválila výsledek hospodaření a jeho vypořádání 

pro -  28  proti - 0  zdrželi se - 0 
 

8. Zpráva vzdělavatelky, zpráva kronikářky   

- Br. Smejkal zastoupil kronikářku a vzdělavatelku a seznámil valnou hromadu o jejich činnosti. 

 

Usnesení: 
Valná hromada schvaluje zprávu vzdělavatelky a zprávu o vedení kronik:  

pro -  29  proti - 0  zdrželi se - 0 
 

 

V 17:23 dorazila delegátka Jana Piroutková 

 

9. Zpráva oddílu SG o přestavbu squashe na gym. sál 

- Br. Smejkal přečetl zdůvodnění potřeby gymnastického sálu (GS) a způsob, jak udržet hospodaření 

Jednoty za předpokladu zrušení současného ekonomického nájmu. 
- Proběhla diskuze nad některými otázkami, jako je plánované využití, vybavení, pro koho sál bude 

určen.  
 

Usnesení: 
Valná hromada souhlasí s přestavbou squashe na gymnastický sál za předpokladu získání potřebných 

financí a souhlasí s vyhlášením veřejné sbírky na dofinancování této investice i souvisejících investic do 

vybavení, pro výstavbu workoutového hřiště případně pro dofinancování půdního sálu a rekonstrukce 

střechy.  

pro -  29  proti - 0  zdrželi se - 0 

 
10. Zrušení oddílu ST 

- Br. Smejkal vysvětlil situaci v oddílu. Oddíl se po smrti br. Hynka postupně rozpadl a v tomto roce 

již nemá žádného člena. Proto navrhuje zrušení oddílu. Vybavení oddílu se dále používá ke 

komerčním nájmům pro zájemce o ST. 

Usnesení: 
Valná hromada souhlasí se zrušením oddílu ST  

pro -  29  proti - 0  zdrželi se - 0 
 

 

 

11. Přijetí nových členů do Jednoty 

O přijetí do jednoty žádají tito dospělí členové: 

 

Svitáková Marcela do oddílu SV věrná garda 



Šobrová Jana do oddílu SV zdravotní cvičení 

Tomášková Marie do oddílu SV zdravotní cvičení 

 

Usnesení: 
Valná hromada souhlasí s přijetím výše uvedených členů:  

pro -  29  proti - 0  zdrželi se - 0 
 

 

12. Diskuze 

- Památný den sokolstva – 8.10.   – navrženo připravit působivé nástěnky vevnitř a vně Sokolovny 

- Běh republiky – 28.10.2021   - popsán plán akce a výzva členům k účasti. 

- Byla projednána karanténní opatření a bylo odsouhlaseno, že v případě možnosti užívat sokolovnu je 

vždy nutné o tom dopředu žádat ses. Vitoušovou.  

 

13. Zpráva mandátové komise.  

Ses. Doležalová sdělila, že po celou dobu valné hromady bylo přítomno nad polovic všech delegátů. Ses. 

Doležalová konstatovala, že po celou dobu byla valná hromada usnášení schopná. 

 

14. Návrh a schválení usnesení a Závěr.  

 

Br. Smejkal přečetl návrh usnesení valné hromady.  

 

Valná hromada schvaluje navržené usnesení. 

pro -  29  proti - 0  zdrželi se - 0 
 

 

 

 

 

 

Br. Smejkal poděkoval přítomným za účast a rozloučil se 

 

V Poděbradech 13.9. 2021 

 

 

…..……………………………………    ………………………………………….. 

 Monika Sobotková       Ing. Radek Smejkal 

 jednatelka tělocvičné jednoty      starosta tělocvičné jednoty 

 

 

 

 

razítko 


